
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: M.J.M. Kropman 
 
Datum indiening vraag: 3 december 2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 
 

raadsvergadering van: 11 december 2018 
 

Formulering: 
 
Naar wij eerder door de wethouder zijn geïnformeerd bedraagt het aanbestedingsvoordeel als wij 
overgaan tot het ophalen van PMD door container ca. 100.000 euro en het stoppen met de aanschaf 
van plastic afvalzakken bespaard 90.000 euro.  De VVD is van mening dat dit aanbestedingsvoordeel 
toekomt aan de inwoners, niet in de Egalisatiereserve Afval dient te verdwijnen en derhalve tot een 
verlaging van het afvalstoffentarief dient te leiden. 

 

Vraag: 
 
Tot welke kostenbesparing in 2019 leidt het ophalen van PMD in container in plaats van zakken? 
 

Antwoord: 
 
 
 
 

Vraag: 
 
Met hoeveel Euro kan het afvalstoffenheffing voor het "basispakket 140 grijs" over het hele jaar 2019 
worden verlaagd, als het aanbestedingsvoordeel en de kosten die gemeente niet meer behoeft te 
maken voor de aanschaf van zakken, in zijn geheel worden doorberekend? 
 
Antwoord: 
 
 
 
 

 

 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


